

Special Requirements per Curriculum	المتطلبات الخاصة لكل منهاج تعليمي
<p>The UAE Ministry Curriculum</p> <ul style="list-style-type: none"> The original attested certificates of grades 9, 10, 11, & 12, including results of the subjects of Arabic & Islamic Education. <p>Note: This requirement applies to agricultural, technical, and industrial schools, Dubai Forensic Institute, Private Religious Institute, and Institutes of Applied Technology in Dubai (For UAE nationals only).</p>	<p>منهاج وزارة التربية والتعليم في دولة الإمارات العربية المتحدة</p> <ul style="list-style-type: none"> الشهادات الأصلية المصدقة للصفوف الدراسية 9، 10، 11، 12 مرفقة بنتائج امتحانات المواد الدراسية بما في ذلك مادتي التربية الإسلامية واللغة العربية. ملاحظة: تطبق على جميع المدارس الحكومية والخاصة التي تطبق منهاج وزارة التربية والتعليم بما في ذلك المدارس الفنية والصناعية والمعهد القضائي والمعهد الديني الخاص ومعهد التكنولوجيا التطبيقية في دبي. (للطالبة الإماراتيين فقط)
<p>UK Curriculum</p> <ul style="list-style-type: none"> The original board certificate showing a minimum of 5 GCSE/IGCSE subjects with grades of A, B, C, D or E attested by the school (Excluding Arabic) The original board certificate showing a minimum of either (1 A.L.) subject or (2 A.S.) subjects with grades of A, B, C or D attested by the school (Excluding Arabic). The school report for year (10, 11, & 12) for the subjects of MOE Arabic Language The school report for year (10, 11, & 12) for the subjects of MOE Islamic Education (Only for Muslim Students). 	<p>المنهاج التعليمي البريطاني</p> <ul style="list-style-type: none"> الشهادة الأصلية المصدقة IGCE: درجات خمس مواد وفق سلم الدرجات: A B C D E على أن لا تتضمن هذه المواد مادة اللغة العربية. الشهادة الأصلية المصدقة GCE، تحتوي على مادتين (A.S.) أو مادة واحدة (A.L.) وفق سلم الدرجات: A B C D على أن لا تتضمن هذه المواد مادة اللغة العربية. الشهادات الأصلية المصدقة للسنوات الدراسية (10 - 11 - 12) مرفقة بنتائج اختبار مادة اللغة العربية في منهاج وزارة التربية والتعليم. الشهادات الأصلية المصدقة للسنوات الدراسية (10 - 11 - 12) مرفقة بنتائج اختبار التربية الإسلامية في منهاج وزارة التربية والتعليم (للطالبة المسلمين فقط).
<p>US Curriculum</p> <ul style="list-style-type: none"> The original graduation diploma. The school original report for year (10, 11, & 12) The original international (TOEFL) OR (IELTS) OR (EMSAT) certificate with a minimum score as follows: <ul style="list-style-type: none"> Paper-based exam, minimum score (500) or Computer-based exam, minimum score (173) or Internet based exam, minimum score (61) or The original IELTS certificate with minimum (5.0) score EMSAT certificate with minimum English score of (1100) The original international (EMSAT) or (SAT) certificate with a minimum score as follows: <ul style="list-style-type: none"> (EMSAT) certificate with minimum Math score of (500) The original (SAT1) certificate, minimum Math score of (400) The school report for year (10, 11, & 12) for the subjects of MOE Arabic Language. The school report for year (10, 11, & 12) for the subjects of MOE Islamic Education (Only for Muslim Students) . 	<p>المنهج الأمريكي</p> <ul style="list-style-type: none"> الشهادات الأصلية المصدقة للتخرج من المرحلة الثانوية (الدبلوما). الشهادات الأصلية المصدقة للصفوف الدراسية (10 - 11 - 12) الشهادة الأصلية المصدقة (TOEFL) أو (IELTS) أو إمسات (EMSAT) بالتقديرات التالية: <ul style="list-style-type: none"> امتحان TOEFL الورقي بتقدير لا يقل عن (500) درجة. امتحان TOEFL الإلكتروني بتقدير لا يقل عن (173) درجة. امتحان TOEFL عن طريق الإنترنت بتقدير لا يقل عن (61) درجة. امتحان IELTS بتقدير لا يقل عن (5.0) درجة امتحان إمسات (EMSAT) الورقي بتقدير لا يقل عن (1100) درجة الشهادة الأصلية (SAT) أو إمسات (EMSAT) لمادة الرياضيات بالتقديرات التالية: <ul style="list-style-type: none"> الشهادة الأصلية المصدقة (EMSAT) بتقدير لا يقل عن (500) في الرياضيات الشهادة الأصلية (SAT1) بتقدير لا يقل عن (400) في الرياضيات الشهادات الأصلية المصدقة للصفوف الدراسية (10 - 11 - 12) مرفقة بنتائج اختبار مادة اللغة العربية في منهاج وزارة التربية والتعليم. الشهادات الأصلية المصدقة للصفوف الدراسية (10 - 11 - 12) مرفقة بنتائج اختبار التربية الإسلامية في منهاج وزارة التربية والتعليم (للطالبة المسلمين فقط).
<p>(IBO) Curriculum</p> <ul style="list-style-type: none"> The original International Baccalaureate Diploma with a minimum accumulation of 24 points excluding points if acquired from Arabic language. The school report for year 10, 11, & 12 for the subjects of MOE Arabic Language The school report for year 10, 11, & 12 for the subjects of MOE Islamic Education (Only for Muslim Students). 	<p>منهاج البكالوريا الدولية</p> <ul style="list-style-type: none"> الشهادة الأصلية المصدقة لدبلوم البكالوريا الدولية (IBO)، على أن تتضمن ست مواد بتقدير لا يقل عن 24 نقطة دون أن تتضمن مادة اللغة العربية من ضمن المواد الست المقررة. الشهادات الأصلية المصدقة للصفوف الدراسية (10 - 11 - 12) مرفقة بنتائج اختبار مادة اللغة العربية في منهاج وزارة التربية والتعليم ولا يتم احتساب درجتها ضمن ال 24 نقطة المذكورة اعلاه. الشهادات الأصلية المصدقة للصفوف الدراسية (10 - 11 - 12) مرفقة بنتائج اختبار التربية الإسلامية في منهاج وزارة التربية والتعليم (للطالبة المسلمين فقط). ولا يتم احتساب درجتها ضمن ال 24 نقطة المذكورة اعلاه.

Canadian Curriculum	المنهاج التعليمي الكندي
<ul style="list-style-type: none"> The original high school graduation diploma issued by the Department of Education, Canada. The original attested school certificates for Grades (10, 11, & 12) including the subjects of Arabic & Islamic Education, starting from the academic year 2004/2005. <p>Note: Islamic Education (Only for Muslim Students)</p>	<ul style="list-style-type: none"> الشهادة الأصلية المصدقة للتخرج من المرحلة الثانوية الكندية صادرة عن (Dept. of Education, Canada) الشهادات الأصلية المصدقة للصفوف الدراسية (10 – 11 – 12) مرفقة بنتائج مادي اللغة العربية والتربية الإسلامية بدءاً من العام الدراسي 2005/2004. <p>ملاحظة: التربية للاسلامية (للطالبة المسلمین فقط)</p>
Iranian Curriculum	المنهاج التعليمي الإيراني
<ul style="list-style-type: none"> The original attested pre-university certificate. The original school certificates for Grades (10, 11, & 12) including the subjects of Arabic & Islamic Education, starting from the academic year 2004/2005. <p>Note: Islamic Education (Only for Muslim Students)</p>	<ul style="list-style-type: none"> الشهادة الأصلية المصدقة للتخرج من المرحلة الثانوية الإيرانية (بيش دانشكاهي) مصدقة. الشهادات الأصلية المصدقة للصفوف الدراسية (10 – 11 – 12) مرفقة بنتائج مادي اللغة العربية والتربية الإسلامية بدءاً من العام الدراسي 2005/2004. <p>ملاحظة: التربية للاسلامية (للطالبة المسلمین فقط)</p>
Indian Curriculum	المنهاج التعليمي الهندي
<ul style="list-style-type: none"> The original attested secondary certificate examination – Grade (10 and 12) All India Senior School Certificate Examination. Exam results of the subjects of Arabic & Islamic Education in Grades (10, 11, & 12,) starting from the academic year 2004/2005. <p>Note: Islamic Education (Only for Muslim Students)</p>	<ul style="list-style-type: none"> الشهادات الأصلية المصدقة للصفين الدراسيين 10 و 12 (البورد الهندي) نتائج امتحانات اللغة العربية والتربية الإسلامية مصدقة للصفوف الدراسية (10، 11، 12) بدءاً من العام الدراسي 2005/2004. <p>ملاحظة: التربية للاسلامية (للطالبة المسلمین فقط)</p>
Pakistani Curriculum	المنهاج التعليمي الباكستاني
<ul style="list-style-type: none"> The original attested secondary school certificate examination – Grade (10) The original attested higher secondary school certificate examination– Grade 12 (Part 1 & Part 2). Exam results of the subjects of Arabic & Islamic Education in Grades (10, 11, & 12) starting from the academic year 2004/2005. <p>Note: Islamic Education (Only for Muslim Students)</p>	<ul style="list-style-type: none"> الشهادة الاصلية المصدقة للصف 10 (البورد الباكستاني) الشهادة الأصلية المصدقة للصف 12 (البورد الباكستاني) (Part1, Part2) نتائج امتحانات اللغة العربية والتربية الإسلامية مصدقة للصفوف الدراسية (10، 11، 12) بدءاً من العام الدراسي 2005/2004. <p>ملاحظة: التربية للاسلامية (للمسلمين فقط)</p>
Community Schools Curriculum (French, Dutch, Russian, Filipino, & Japanese)	مناهج مدارس الجاليات (المدارس الفرنسية، والألمانية، والروسية، والفلبينية، واليابانية)
<ul style="list-style-type: none"> The original attested secondary school certificate examination for Grades (10, 11, & 12) including the subjects of Arabic & Islamic Education), starting from the academic year 2004/2005. <p>Note: Islamic Education (Only for Muslim students)</p>	<ul style="list-style-type: none"> الشهادات الأصلية المصدقة للصفوف الدراسية (10 – 11 – 12) مرفقة بنتائج مادي اللغة العربية والتربية الإسلامية بدءاً من العام الدراسي 2005/2004. <p>ملاحظة: التربية للاسلامية (للطالبة المسلمین فقط)</p>